

24V科朗叉车配件6HPzS840 科朗RR 5715 - B 5叉车规格参数6HPzS840铅酸蓄电池24V840ah

产品名称	24V科朗叉车配件6HPzS840 科朗RR 5715 - B 5叉车规格参数6HPzS840铅酸蓄电池24V840ah
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	14616.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:24V6HPzS840 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

Coran是比较大吨位的电动叉车，配套蓄电池组为24V840AH，采用12只单体串联组合，具有的放电电流，可满足大件货物搬运需求，科朗RR 5715 - B 5电池型号为5PZS550，属于比较常规的电池，标配容量，这款叉车不可降低容量，或改装电池铁箱，定制时候需要十分精确的尺寸，客户在使用过程中，很多不时由于使用错误，至电池内部气体大量析出，这种情况下，来自德国配方叉车电池特殊的设计可防止电池破裂；而且耐过充耐过放电，耐震动，耐冲击，贮存寿命长；优质合金板栅和独特的电解液配方，精细而完善的加工制作工艺，使电池具有容量大，自放电率小，我司广州贝朗斯从业多年，对牵引叉车电池研究造诣高深，科朗(中国)通过引进的叉车技术(如科朗静压传动技术)、创造性的服务理念，促进了中国叉车市场的进步：从十几年前以半机械化及低质量通用型叉车为主转变为高质量新概念叉车及专用型叉车份额越来越大的市场，并获得各政府单位与协会，媒体等颁发的奖项及认可。

Coran is a relatively large tonnage electric forklift truck. The supporting battery pack is 24v840ah. It adopts 12 monomer series combination. It has super strong discharge current and can meet the requirements of large cargo handling. Coran RR 5715-b The model of 5-battery is 5pzs550, which belongs to the conventional battery with standard capacity. This forklift truck can not reduce the capacity or refit the battery iron box. When customizing, it needs very accurate size. In the process of using, many customers often use the wrong battery to release a large amount of gas inside the battery. In this case, the special design of battery from German formula forklift truck can prevent electricity The battery has high capacity and low self discharge rate due to its excellent alloy grid, unique electrolyte formula and fine and perfect processing and manufacturing process. Our company has been working for many years in Guangzhou beilance, and has a high level of research on traction forklift battery. Coran (China) has introduced the world's leading forklift technology through the introduction of high-quality alloy grid and unique electrolyte formula (For example, Kelang hydrostatic transmission technology) and creative all-round service concept have promoted the progress of China's Forklift Market: from semi mechanized and low-quality general-purpose forklift trucks more than ten years ago, the market share of high-quality new concept forklifts and special-purpose forklifts has increased, and has been awarded and recognized by various government units, associations and media.

